
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 14. november 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 154
Vil ministeren kommentere artiklen "Trækkes vi rundt i manegen når der sø-
ges om aktindsigt" af Søren Wium-Andersen bragt på Altinget den 4. novem-
ber 2016, og herunder redegøre for svineproduktionens faktiske brug af medi-
cinsk zink i 2014, 2015 og 2016, samt om der ser ud til at være sket en stig-
ning fra 2015 til 2016?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Maria Reumert Gjerding (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Maria.Gjerding@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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